

关于美国 STRIKE FIRST 公司生产的灭火器存在安全隐患的通告

各有关公司：

我处最近收到美国海岸警卫队（USCG）通知，关于美国 Strike First 公司的生产的手提灭火器存在安全隐患，且该公司将执行一个换新计划，详情如下：

Strike First 公司发现生产于 2002 年 12 月和 2004 年 2 月之间的某些 2.5 和 5 磅的干粉灭火器的阀座存在不能释放的安全隐患。因此，Strike First 公司决定对这些灭火器实行换新计划。换新的部件可以在 Strike First 公司零售商或 Strike First 公司免费获得。

USCG 建议各有关船公司与此类灭火器的生产厂家确认，一旦出现问题灭火器，请采纳厂商意见，详细情况可参考以下网站信息：

http://www.strikefirstusa.com/serv_bull_002.htm.

我社建议各船公司重视以上问题的存在，并进行相关的确认与换新。避免产生不必要的麻烦。

特此通告！

中国船级社营运入级处

Tel: +86-010-65136633 转 318

Fax: +86-010-65236213

Email: cd@ccs.org.cn

Republic of the Marshall Islands

Office of the

MARITIME ADMINISTRATOR

11495 COMMERCE PARK DRIVE, RESTON, VIRGINIA 20191-1507

TELEPHONE: (703) 620-4880 FAX: (703) 476-8522

E-MAIL: maritime@register-iri.com WEB SITE: www.register-iri.com

MARINE SAFETY ADVISORY NO. 09-06

To: Regional Marine Safety Offices, Nautical Inspectors, Masters, Owners/Agents

Subject: USCG SAFETY ALERT – STRIKE FIRST FIRE EXTINGUISHERS

Date: 2 March 2006

Please be advised that the U.S. Coast Guard has released the following safety alert:

Safety Alert 1-06

Strike First Fire Extinguishers

Recently the U.S. Coast Guard has become aware of a recall notice for some U.S. Coast Guard approved fire extinguishers made by the Strike First Corporation of America.

Strike First has determined that the valve stem seats in a number of its 2.5 and 5 lb dry chemical fire extinguishers assembled between December 2002 and February 2004 may prevent the extinguisher from discharging properly when the lever is activated. As a result of this condition, Strike First has initiated a fire extinguisher retro-fit program for these units. Retro-fit kits are available free of charge by contacting your Strike First distributor, or by contacting Strike First directly.

The Coast Guard recommends that vessel operators verify the manufacturer of their fire extinguishers, and if applicable, take the action recommended by the manufacturer. For details visit: http://www.strikefirstusa.com/serv_bull_002.htm.

Questions or comments regarding this safety alert may be addressed to Mr. Klaus Wahle of the U.S. Coast Guard Headquarters Life Saving and Fire Safety Standards Division at 202.267.0256 or kwahle@comdt.uscg.mil.